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Interpellation från Sverigedemokraterna 
 
Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  
  
Idag är majoriteten av Sveriges insatser inom avhopp från kriminella gäng riktad till en vuxen 
målgrupp. Insatser inom avhopp riktat till barn och unga är dock inte lika vanligt 
förekommande, detta trots att det idag är allmänt känt att gängen riktar in sig på just de 
yngre barnen när de rekryterar.  
 
I Bris Barnrapporten för 2025, framkommer att under de senaste två åren har det skett en 
kraftig ökning (77% ökning sedan år 2023) av barns samtal in till Bris (Barnens rätt i 
samhället) gällande gängkriminalitet. Den vanligaste anledningen till att barn sökte kontakt 
och stöd kopplade till gängkriminalitet, var för att barnet själv var involverad i ett 
gängkriminellt nätverk. Främst handlar det om barn som vill lämna men som ej vet hur, då 
ett utträde/avhopp ofta är förenat med en överhängande hotbild, för det enskilda barnet 
och för vederbörandes familj.  
 
Det handlar om barn vars livssituation präglas av omfattande utsatthet, hot och våld, om 
barn som befinner sig i ett stort behov av stöd för att kunna lämna, men där rätt stöd är 
svårt att få. 
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande:  
 

1. Bedriver Gävle kommun idag en särskild avhopparverksamhet, riktad mot barn och 
unga under 18 år? Om ja, hur? Om nej, varför inte? 

2. Hur många barn och unga under 18 år med gängkriminella kopplingar i Gävle 
kommun, har med hjälp av kommunala insatser, lyckats bryta med sitt tidigare 
gängkriminella nätverk och kriminella leverne? 

3. Hur bistår Gävle kommun den närmaste familjen till ett barn/ungdom under 18 år 
med gängkriminella kopplingar som har en omfattande hotbild mot sig? 
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